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ze wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Gminy Kętrzyn  
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Data i godzina spotkania 21.02.2022 r.   godz. 14.00 
 

 Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz 
Inspektor ds. obsługi rady Pani Jagoda Pyrka 
Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek 

Radni Gminy Kętrzyn 

Obserwatorzy : Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz 

 
 
Przewodniczący Komisji poinformowali, iż na przewodniczącego obrad wybrano Panią Beatę 
Bohdanowicz, Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, iż tematem spotkania będzie omówienie 
projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Gminy, planowaną na dzień 23 lutego 2022 
roku.   

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kętrzyn 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż zmiana spowodowana jest tym, iż w 
przedsięwzięciach należy ująć 2 przedsięwzięcia ujęte w budżecie lecz wpisane jako 
inwestycje jednoroczne i pod inną nazwą. Tym inwestycjom nadano nową nazwę zgodnie z 
wnioskiem złożonym do Polskiego Ładu.  W programie naboru wymagane jest, aby wniosek 
był tożsamy z pozycją w budżecie i by nazwa inwestycji zawarta we wniosku o dofinansowanie 
miała taką samą nazwę jak jest w budżecie – dot.  to zadania poprawa infrastruktury drogowej 
poprzez przebudowę i remont dróg gminnych o łącznej długości 5,41 km w 11 
miejscowościach w gminie Kętrzyn, drugi wniosek – uporządkowanie sieci 
wodnokanalizacyjnej w gminie Kętrzyn.  Ogólna kwota wniosku na drogi – 12570 000,00 zł, 
siec wodnokanalizacyjna – 2 560 000,00 zł.  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2022 rok 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż w załączniku nr 3 i 3a wyszczególniono 
zadania, o których wspominała przy omawianiu zmian w WPF. Jeśli chodzi o drogi – dotyczy 
to dróg gminnych w miejscowości : Łazdoje, Smokowo, Nakomiady, Bałowo, Sykstyny, Salpik, 
Martiany, Kruszewiec, Czerniki, Windykajmy, Wopławki. To samo dotyczy 010 – czyli 
infrastruktury wodociągowej -  Filipówka, Biadaszki, Biedaszki małe, siec Wajsznory, Nowa 
Wieś  mała, sieć Sławkowo- Wólka, sieć Nakomiady kierunek Salpik, obiekty kolonijne.  
Zmiana nazwy tych inwestycji jest taka sama jak nazwa zgłoszona do Polskiego Ładu. 
Dodatkowo dokonano zmian polegających na zmniejszeniu planu na zakup materiałów i 
wyposażenia na kwotę 70 000,00 zł. Tą kwotę przeniesiono do działu 900 Gospodarka 
komunalna – do realizacji weszło zadanie na kwotę 140 000,00 zł – modernizacja oświetlenia 
drogowego na terenie gminy Kętrzyn polegającą na wymianie opraw na oprawy 
energooszczędne,. Dodatkowo w tym samym dziale 900 zmniejszono plan wydatków  na 
zakup materiałów o kwotę 40 000 zł i o kwotę 30 000 zł na zakup energii elektrycznej , mając 
na względzie energooszczędne. W dziale 700 przeniesiono miedzy rozdziałami  705 i 707  o 
kwotę 20 000 zł na zakup energii elektrycznej. W dziale pomoc społeczna  decyzją wojewody 
zwiększono plan wydatków o 111 zł na wypłatę zryczałtowanych dodatków energetycznych 
oraz zmniejszono plan dochodów i wydatków decyzją wojewody 32 799 zł – kwota 
przeznaczona na dofinansowanie dożywiania. 
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na 
realizację zadania inwestycyjnego opracowanie dokumentacji projektowej pn poprawa 
parametrów techniczno-użytkowych drogi powiatowej Nr 1733N na odcinku Nakomiady Salpik 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż  z powiatu kętrzyńskiego przyszło pismo dot. udzielenia pomocy 
finansowej dla powiatu na drogi. Realizacja jest w formule 50/50 stąd też dwa projekty uchwał. 
Kwota dofinansowania na dokumentacje to 39 935,00 zł. Druga droga Wilkowo-Stachowizna 
to również dokumentacja – kwota 22 499,00 zł.  

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na 
realizację zadania inwestycyjnego opracowanie dokumentacji projektowej pn poprawa 
parametrów techniczno-użytkowych drogi powiatowej Nr 1968N na odcinku Wilkowo - 
Stachowizna 

Brak dyskusji. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia od powiatu kętrzyńskiego  prowadzenia zadania 
publicznego z zakresu dróg publicznych 

Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, iż  w ubiegłym roku zawarto umowę z 
wykonawcą na doprojektowanie 2 odcinków ścieżki rowerowej od Karolewa do Parcza. 
Brakujące odcinki były w Czernikach – gdzie nie mieściliśmy się w pasie drogowym oraz 
odcinka w Parczu przy sklepie.  W przypadku Parczu jest problem proceduralny – Starostwo 
nie dało zgody, by gmina projektowała ścieżkę w pasie drogowym drogi powiatowej lecz chce, 
by gmina realizowała te zadanie poprzez przejęcie tego zadania. W grudniu Powiat kętrzyński 
podjął uchwałę zezwalającą na przekazanie zadania. Teraz czas na nas. 

Radny Pan Tomasz Wyszomirski spytał, czy dofinansowanie na te ścieżki jest ? 

Kierownik Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, iż jest to poza dofinansowaniem. Projekt był 
zrobiony w 2018 roku przez Barcję i brakowało tylko tych 2 odcinków. Na dzień dzisiejszy 
inwestorem jest Gmina.  

Radny Pan Tomasz Wyszomirski spytał, czy właściciel udostępnił te grunty bezpłatnie ? 

Kierownik wskazał, że grunty zostały udostępnione do projektowania. Po wybudowanie te 
grunty konkretne pod ścieżką trzeba będzie wykupić. Na razie jest to zgoda na projekt. 

Radna Pani Beata Bohdanowicz spytała czemu powiat wyłączył się z tej inwestycji ? 

Kierownik wyjaśnił, iż trudno powiedzieć , że się „ wyłączył”. Puki co inwestycja była Barcji , bo 
ona zrobiła projekt.  Teraz jest na razie dokumentacja. Nie ma jeszcze żadnego wykonawcy i 
kto będzie właściwie inwestorem nie wiadomo, Wszyscy członkowie w Barcji również 
partycypowali w kosztach projektu.  

Radny Pan Tomasz Wyszomirski spytał, czy większość inwestycji przebiega przez drogi 
gminne ? 

Kierownik wskazał, ze większość dróg jest powiatowych. Gminna droga jest tylko w 
Czernikach.  

 

Radna Pani Leokadia Kajcińska spytała o termin realizacji ? Z Karolewa jest tam duży pieszy 
ruch w stronę cmentarza ,a w okresie letnim na sama plaże. Ścieżka jest tam niezbędna. 
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Kierownik wyjaśnił, iż nic nie wiadomo w tej sprawie. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 
ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach pożarniczych członkom 
Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Kętrzyn 

Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż zmienia się podstawa prawna. Projekt 
uchwały zawiera takie same ustalenia co poprzedni. Ekwiwalent w tej chwili wynosi 34,26 zł 
za 1 godzinę akcji ratowniczej.  Kwotowo nie ma zmiany – zmiana tylko podstawy prawnej.  

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku  według właściwości 

Inspektor ds. obsługi rady wyjaśniła, iż sprawa dotyczy wniosku , który wpłynął w listopadzie 
do komisji skarg wniosków i petycji. Pismo miało znamiona skargi, lecz z jego treści nie 
wynikało konkretnie, czy jest to skarga na wójta czy też na pracownika urzędu. W toku 
prowadzonej korespondencji wynikło, iż pismo w część stanowi skargę na działalność wójta, 
w drugiej części skargę na działalność pracownika. W część dotyczącej skargi na działalność 
pracownika UG właściwy jest Wójt Gminy, stąd też przekazanie wniosku w tym zakresie w 
formie uchwały organowi właściwemu do merytorycznego rozpatrzenia sprawy. 

 

Sprawy różne :  
 
1/  Kierownik poprosił o zapoznanie się z projektem uchwały dot. planu zagospodarowania 
przestrzennego w miejscowości Martiany. W tej chwili na ten teren jest ustalony plan 
miejscowy, lecz właścicielowi nie podoba się przeznaczenie tego terenu i wnioskował o 
zmianę. Teren ten jest przeznaczony pod rekreację ogólnodostępną, w poprzednim planie był 
zapis ze część terenu była przeznaczona pod stacje paliw i to zostało usunięte. Jest to nowy 
projekt przygotowany z uwzględnieniem uwag właściciela.  
 
 
 
Protokół zakończono i podpisano. Protokół zawiera 3 strony. 
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         Inspektor ds. obsługi rady                      
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